



شركة شل العمانية للتسويق ش.م.ع.
Shell Oman Marketing Company SAOG

February 28, 2023

28 فبراير ٢٠٢٣

After Compliments,

تحية طيبة وبعد،،،

Sub: Letter of Acceptance of Proposal to Supply Jet Fuel to Oman Air at Muscat International Airport

الموضوع: رسالة الموافقة على عرض لتوريد وقود الطائرات للطيران العماني بمطار مسقط الدولي

Shell Oman Marketing Company SAOG ("Shell Oman") has received a Letter of Acceptance (LOA) on February 27, 2023 to confirm our proposal on the Supply of Jet Fuel to Oman Air at Muscat International Airport with a volume share of 33%. The new contract will be commencing March 1, 2023, for a period of 2 years. We expect significant new income from this contract which further serves to underpin Shell Oman's revenue streams.

استلمت شركة شل العمانية للتسويق ش.م.ع. ("شل العمانية") رسالة موافقة بتاريخ ٢٧ فبراير ٢٠٢٣ من قبل الطيران العماني للتأكيد على عرضنا لتزويدهم بوقود الطائرات في مطار مسقط الدولي، بحجم مبيعات يمثل نسبة ٣٣٪ من حجم احتياجات الطيران العماني من وقود الطائرات في هذا المطار، وذلك لمدة عامين اعتباراً من ١ مارس ٢٠٢٣. ومن المتوقع أن يشكل هذا العقد الجديد مصدراً هاماً في ردف إيرادات الشركة وتعزيز مصادر الدخل لديها.

This award is testament to Shell Oman's high standards in Health, Safety, Security and Environment (HSSE), operational excellence, Ethics and Compliance as well as our competitive commercial terms.

ويعد هذا العقد خير شاهد على تفوق شل العمانية من حيث معايير الصحة والسلامة والأمن والبيئة، وأخلاقيات العمل والحوكمة، والتميز التشغيلي، والتنافس التجاري.

We would like to take this opportunity to thank Oman Air for the confidence vested on Shell Oman through this partnership. We certainly look forward to continuing working together to progress and develop Oman's aviation industry and its people.

و نتوجه بخالص الشكر والتقدير للطيران العماني على الثقة المقدمة لشل العمانية في إسناد هذا العقد. كما نتطلع الى استمرارية التعاون المشترك فيما بيننا من أجل المساهمة في دعم جهود نمو وتطور قطاع الطيران في السلطنة، لما فيه مصلحة الوطن والمواطن.

Yours Sincerely,

وتقبلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

Dr. Mohammed Al Balushi
Chief Executive Officer



الدكتور محمد بن محمود البلوشي
الرئيس التنفيذي

Head Office
P.O. Box 38, Mina Al Fahal, Postal Code 116, Sultanate of Oman
Tel: 24 570100, Fax: 24 570121, C.R. No. 1/57123/0, Tax Card No.: 8074861

Salalah Office
P.O. Box 3, Postal Code 211, Sultanate of Oman

المكتب الرئيسي
ص.ب. ٣٨، ميناء الفحل، الرمز البريدي ١١٦، سلطنة عمان
تليفون: ٢٤٥٧٠١٠٠، فاكس: ٢٤٥٧٠١٢١، س.ت رقم: ١/٥٧١٢٣/٠، رقم البطاقة الضريبية: ٨٠٧٤٨٦١
مكتب صلالة
ص.ب. ٣، الرمز البريدي 211، سلطنة عمان
تليفون: ٢٣٢١٩١٧٧، فاكس: ٢٣٢١٩١٧٦